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Styrelsemöte 
Handbollspojkarna i Tibro 

 

Närvarande: Kristian Lagerström, Kenneth Påhlsson, Magnus Pettersson, Lars 
Klint, Magnus Påhlsson, Peter Söderlund. 
 

§1 Öppnande av möte 

Peter välkomnar och öppnar mötet 

§2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

§3 Val av justerare 

Kenneth Påhlsson 

§4 Tidigare protokoll 

Tidigare protokoll lästes igenom 

§5 Inkomna skrivelser 

Sportlovsaktiviteter (vi kollar om någon kan hålla i det) 

§6 Ekonomi 

116250kr på kontot + 7852 på swish.  

Två WO-matcher från förra säsongen. Vi kommer bestida en av fakturorna. Den gäller 
Helltonmatchen. Vi begärde flyttning, de accepterade den men sen ändrade dom sig.  

Faktura för hyreskontraktet i föreningspoolen 4104kr/kvartal. Faktura för tränarsymposium 5 
ledare 6000kr. Skuld till innebandyn på 23.000kr för cafeterian 1:a halvåret. Vi har ökade 
OH-kostnader som behöver ses över och adresseras. 

§7 Seniorverksamheten 

En omgång in i andra halvan av serien är vi i serieledning och stämningen är god. Vi behöver 
ställa lite frågor kring hur spelartruppen ser på spel nästa säsong. Antal träningar, A-lag, 
Juniorlag? B-lag? VI gör en liten undersökning via google forms eller liknande. Alla funderar 
på lite frågor. 

§8 Ungdomsverksamhet 

Skadevi Cup genomförd. Vad är vår plan inför 2020-2021? Det finns möjlighet att sälja 

Newbody och toalettpapper för att samla in pengar till respektive lagkassa. Junior + 07-08 

anmälda till Rödspätte Cup. Samåkning med Tibro HK och ev. IFK Karlsborg. 

§9 Utbildning 

Peter har hållit i sekretariatsutbildning för -07-08. Limmet går 2:a delen av TS3 i mitten på 

juni. 

§10 Sponsring 

Peter har kontakt med TIBROBYGGEN och har skickat förslag. Vi försöker snygga till våra 
sponsorerbjudande grafiskt, lagfoto, snygga matchbilder osv tillsammans med Tibro HK så 
att vi kan arbeta via föräldrar och aktiva under säsongen. Konceptet är från 90-talet… 
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Mathias har pratat med Hörnebo Pizzeria om skylt och fortsätter med frågan... Gunta 
kontaktar Tärnan?  

§11 Cafeterian 

Kenneth har träffat kommunen angående ombyggnaden idag. Vi behöver bemanna 
cafeterian nu i helgen. Limmet frågar THK04. 

§12 Administration 

Tibro HK funderar fortfarande på om de kan köpa tjänster från vårt kansli? Hur går det med 
Föreningspoolen? Många osäkerhetsfaktorer ännu men man arbetar på lösningar. Vi har fått 
högre hyror på föreningspoolens lokaler pga att Tibro HK har tagit sin hand ifrån det. 
Kansliets dator börjar hacka lite. Stefan kollar läget och lämnar förslag på åtgärder. 

Gunta har tagit fram ett kompendium med information alla tittar noggrant på det och ger 
förslag på kompletteringar. Här får alla i styrelse bakläxa – alla ger feedback till Gunta per 
omgånde. GUNTA SKICKAR UT för återkoppling! 

§13 Övriga frågor  

Vi köper in tröjor till ledarna i BOLLKOLL 

§14 Nästa möte 

3/2 18.00 i cafeterian 

§15 Avslutande av möte 

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet 
 

Mötesordförande   Protokollförare 

Peter Söderlund   Kristian Lagerström 

 
_________________________  ____________________________ 
 
Justerare     
Kenneth Påhlsson 

 

_________________________ 

  


